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Schoolformatie, 
team en klassen 
(groepsgrootte) 
 

De schoolformatie is besproken. Dit wordt eind van de week ook met het 
team gedeeld. Voor de zomervakantie wordt dit gedeeld met alle 
ouders.  
  

Evaluatie schoolplan 
24-25 

Het schoolplan is besproken. Alle doelen die niet zijn behaald, zijn 
doorgeschoven naar het schoolplan 25-26. Een doel wat naar volgend 
jaar schuift is begrijpend lezen. We verwachten dat de nieuwe 
taalmethode hierbij gaat helpen. Er is gekozen voor de methode 
Taalactief 5. Er zal een studiedag in het teken staan van de nieuwe 
taalmethode. Ook worden er klassenbezoeken ingepland om de 
methode te borgen.  
 
Ook de montessoriopleiding van het team zal volgend jaar in het 
schoolplan staan. Het is een tweejarige opleiding.  

Schoolplan 25-26 
 

Dit schoolplan is bewust kleiner gemaakt. Er staan minder doelen in, 
zodat het haalbaar is. Afgelopen jaren moesten er doelen worden 
meegenomen naar het volgende schoolplan.    

Jaarrooster-kalender 
25-26 

Het jaarrooster is besproken. Alleen het onderwerp van de projectweek 
ontbreekt nog. Input is welkom  

Nieuwe directeur Er is nog geen nieuwe directeur. De sollicitatieprocedure wordt opnieuw 
opgestart. 

Intekenlijst 
hulpouders nieuwe 
schooljaar 
 

Er is een voorstel van een intekenlijst gemaakt die ouders aan het begin 
van het jaar kunnen meekrijgen. Hierop kan aangegeven worden met 
welke uitjes de ouders meekunnen / meewillen. Advies: het is lastig om 
je aan het begin van het jaar al vast te leggen. Misschien veranderen er 
nog dingen en dan kan je niet meer mee. Dit advies wordt 
teruggekoppeld aan het team.  

Nieuwsbrief nieuwe 
stijl  

De nieuwsbrief is nu kort en krachtig. Sommige ouders moeten wennen 
aan de nieuwe nieuwsbrief. Advies: Fijn als de nieuwsbrief kort en 
bondig blijft. Wel lijkt het ons leuk om twee keer per jaar een 
uitgebreidere nieuwsbrief / schoolkrant te maken. Dit kan dan ook in / 
door de klassen zelf gemaakt worden. Dit wordt teruggekoppeld aan het 
team.   

Vorderingen 
groenblauw 
schoolplein 

Er is een grote kans dat het groenblauw schoolplein zonder sanering 
aangelegd kan worden. Er wordt nu uitgezocht welke rol de gemeente 
kan spelen bij de bekostiging. Hopelijk is dit voor december uitgezocht, 
zodat het plein aangelegd kan worden.  

De Korf status (o.a. 
leerlingaantal, pr, 
etc.) 
 

Het leerlingenaantal stijgt en er blijven ouders zich aanmelden voor de 
inloopochtenden. De groepen 4/5 van dit jaar zitten vol, en dat staat ook 
op de website. Hier zijn geen plekken meer beschikbaar.  

W.V.T.T.K. 
 

Ouders en kinderen zijn enthousiast over de biebboeken op school. 
Vooral leuk dat de kinderen de boeken zelf mogen bestellen. Graag 
doorgaan met de Bieb op school.  
 
Mirjam B. neemt contact op met Tanisha (team toekomst) om de 
Rotterdampas onder de aandacht te brengen. Het sportfonds gaat via de 
Rotterdampas lopen.  



 

 


